

【台 華 語 堂 報 告 事 項】

09/02/2018

1. 歡迎大家來參加今天的主日崇拜，營會場地為胡忠倫牧師證道，題目:「放下重擔，活出豐盛」，教會主堂，由侯香璿傳道證道，題目:「Point of No Return」(使徒 20)，內容華翻英，今天無主日學，嬰幼兒照顧及午餐，也特別感謝所有參加同工辛勞付出！
2. 下主日(9/9)，台華語堂將由林淑美牧師証道，題目:「同心同行」(腓 1:1-11)。
3. 9/16 本教會為 30 週年聯合禮拜主日，邀請劉富理牧師證道，將以華語翻英語，主講兩場信息(9:30am 及 11:10am)，中午於 MPR 舉辦 30 週年慶祝會，歡迎大家來參加。
4. 下列日期進行裝修工程，施工期間請避免進出，安全第一！謝謝合作。 9/3-9/8 (8 am-5 pm)於 Lobby remodeling。
5. 本週三(9/5)將有全教會同工月例禱告會，時間:8:00-9:00PM，地點:詩班室，請預備心參加。
6. 本教會長春大學開始接受 2018 第三季(9-11 月)學生報名註冊。課程有英語會話、基本 iPhone、排舞、台語羅馬字、日語會話、腦力訓練、踢踏舞功、法語會話、氣球摺紙、影片拍攝、西班牙語會話、讚美操。請向楊枝美 (630-779-0889) 或 網路報名: <http://efci.org/esu/>，報名費:\$50，開學日:9 月 11 日。機會難得，名額有限，歡迎大家報名參加。
7. 2018 北美華人基督徒教育大會，將於 9/15(週六)於洛杉磯台福基督教會舉行，費用: 9/1 以後及現場報名者\$25。當天愛恩教會租一部巴士接送。7:45am 停車場集合，8:00am 準時出發。預先報名且享有教會代付早鳥報名費\$15 者，當日若有不可抗拒的原因無法參加，可請他人代理參加或付給教會\$15 早鳥報名費。巴士仍有空位，若尚未報名者，請從速向各堂教育執事(台語堂周家誠執事，華語堂陳秀靜執事)報名與繳費。支票抬頭:EFC (註明 ABC 大會報名)。詳情請看佈告欄資訊。
8. 天道福音中心主辦:「健康教會」系列講座，主題:「教會的核心事工 - 門徒訓練」，日期: 9 月 29 日, 星期六，時間: 上午 9:30 到 中午 12:00 時，講員: 林永健牧師(國語講座，沒有翻譯)，地點: 天道福音中心, 9386 Telstar Avenue, El Monte, CA 91731, T: 626-307-0030，網上報名: www.TienDaoLA.org (免費講座、名額有限、報名訂位、茶點招待)，接受自由奉獻, 支票請寫 TDCMA (Tien Dao Christian Media Association)，報名從速、以免向隅。當天欲 carpool 者，請 email 與林淑美牧師聯絡 bluecoat31@gmail.com。目前已有 5 人欲 carpool。
9. 本會各個團契小組將於九月份，陸續重新開始聚會，詳情請洽各團契負責人或各堂長老，牧師。
10. 長春團契 9/6(週四)10:00am，第一堂由蕭東山牧師(台北佳音教會牧師) 音樂見証分享「人生如歌」，第二堂 11:30AM 才藝分組，歡迎參加。詳情請洽: 李碧珠 949-307-5036。

【上週出席人數/奉獻收入】

上 週 出 席				上 週 奉 獻	
第一時段		第二時段		經常費	
台語崇拜	161	華語崇拜	158	建堂基金	
英語崇拜	90	1.5 G 崇拜	109	其他	
成人主日學	4	成人主日學	87	奉獻合計	
小學主日學	44	小學崇拜	102	EMCI 宣道	
3-6 歲 I	16	3-6 歲 II	36	崇拜人數合計	644
0-3 歲 I	8	0-3 歲 II	17	主日學人數合計	188
合計 I	323	合計 II	509	教師人數合計	24

1.5G Announcements

1. Today we will just have 1 joint service: message in Chinese with English translation "Point of No Return" from Acts Chapter 20, by Sharon Hou (with Pastor Benjamin translating). No Sunday school, child care, or lunch.
2. Tuesday night Bible study will meet this coming Tuesday - we will talk about homosexuality & sexual ethics 同性戀與性道德觀. All are welcome to join.
3. PIHOP will start an OC location, free prophetic intercessor training 先知性代禱者訓練 for anyone who is interested: 9/15 Sat, 10am-1pm @ 1518 Brookhollow Dr., Santa Ana. All are welcome to join, 1.5G intercessors please join!
4. 9/16 EFCI 30th anniversary joint service 30週年聯合禮拜 with 2 different sermons at 9:30am & 11:10am (similar to mission conference style) with Rev. Felix Liu 劉富理牧師, so we will all meet in the Main Sanctuary at 9:45am.
5. Barry Huang, Benjamin (Benji)'s brother, went home w/ the LORD on 8/22/18 @ 2:47pm, 37 yrs old. If you want to care for Benji, pls use message only. Please keep Benji & his mom in prayers. Memorial service on 9/16 Sun afternoon @ EFC Torrance. 1.5G monthly prayer meeting changed to 9/23 @ choir room, still 1-1:45pm.

EM Announcements

1. Women's Small Group begins this SEPTEMBER! Come Join Us as we Seek to Obey God's Command: "To Disciple and Be Discipled" - Titus 2. We will be reading Adorned by Nancy DeMoss Wolgemuth. We will be Meeting on the First 3 Tuesdays of Every Month@7:30pm beginning on Sept. 4th! Please contact Edith Jou if you have any questions: eediejou@gmail.com
2. Do you want to Apply the Principles you've been Taught at Church? You Can by Giving Hope to the Hopeless at Mary's Kitchen every 3rd Saturday of the Month! Our Next Event will take place on Sat. 9/15 @8:30am. You can express God's Love to Them by Serving Food, Cutting Hair, Massaging Backs, Painting Nails and Washing their Feet! (Please contact Michael Lee for More Information or to Carpool).
3. BETHEL LEADERSHIP CONFERENCE: [Oct 31- Nov 2, 2018] / Redding, CA. Cost: \$119 + Travel expenses (Church will reimburse \$60.00). We are looking for EM volunteers, Core Leaders and Worship Team Members to Grow Deeper in Leadership. The Main Sessions will focus on the Big Picture of Leadership and Creating Culture. They will also offer Breakout Sessions aimed at the Nuts and Bolts of Leadership plus Leading Teams & Organizations. You'll learn how to bring Kingdom Principles into any Field of Work involving Leadership! If you are interested, please contact Sheila Wu ASAP: proverbs101@sbcglobal.net
4. THANKSGIVING BAPTISM on Sunday, November 18, 2018 from 3-5PM!
Location: To Be Determined. This will be a Potluck Event so Please Bring a Dish! If you are ready to Publicly Profess your Faith in our Lord Jesus Christ, please sign up for our Thanksgiving Baptism! There will be a 1-Hour Interactive Baptism Bible Study Class at Pastor KC's Office for those of you that are Interested in Learning More about what the Bible says Regarding Baptism (There is Still No Obligation to Get Baptized if you decide to Join the Class)! You can choose from one of the Following Class Dates: Friday-9/21/18@5:30PM or Friday-10/12/18@5:30PM. For more information, please contact Pastor KC Liu at Pastor.KC@icloud.com